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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kártalanítják végre a korábban rokkantsági 
nyugdíjban részesülőket? Mikor tesz eleget a Kormány az Alkotmánybíróság 
határozatának?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az Alkotmánybíróság tavaly novemberben döntött arról, hogy a Kormány intézkedései hátrányosan
érintették a korábban rokkantsági nyugdíjban részesülőket. A jogellenességet az okozta, hogy az
ellátás  összegének  meghatározása  során  nem az  élethelyzetet  érdemben  meghatározó  tényleges
fizikai  állapotváltozást  vették  figyelembe.  Valamint,  hogy az  ellátások csökkentésére  csupán az
egészségi  állapot  meghatározására  használt  százalékos  értékek  változása  alapján  került  sor.
Továbbá, hogy a 2012. január 1. napját megelőzően megállapított rokkantsági nyugdíj összegét, az
azt megalapozó biztosítási jogviszony időtartamát, sem a járulékfizetés alapját képező jövedelem
összegét nem vették figyelembe.

Az Alkotmánybíróság határozatában arra hívta fel  az Országgyűlést,  hogy 2019. március 31-éig
alkossa meg a szükséges jogszabály-módosításokat. Erre azonban nem került sor.

Többször tettük fel kérdéseket, nyújtottunk be javaslatokat, eddig minden kérdésünkre azt a választ
adták, hogy dolgoznak az előterjesztésén.

Gulyás  Gergely  áprilisban  azt  a  választ  adta  egy  ezzel  kapcsolatos  kérdésemre,  hogy  „Az
Igazságügyi  Minisztérium dolgozik  az  ehhez  szükséges  előterjesztésen,  és  az  Alkotmánybíróság
egyébként nem minden ponton teljesen egyértelmű ítéletének a mi megítélésünk szerint is szükséges
eleget  tenni.”  Továbbá  azt  is  mondta,  hogy  az  általunk  beterjesztett  országgyűlési  határozati
javaslatot fel fogják használni a jogalkotás során.

Mindezek miatt kérdezem:



- Mikor kártalanítják végre a korábban rokkantsági nyugdíjban részesülőket? 

- Mikor tesz eleget a Kormány az Alkotmánybíróság határozatának? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. szeptember 9. 

Korózs Lajos

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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